
Zróbcie  wszystko  cokolwiek
wam powie
Bóg przemawia do ludzi w różny sposób: przez cudowne zjawiska,
znaki,  czasami  nawet  przez  choroby  i  inne  doświadczenia.
Najczęściej  jednak  przemawia  do  nas  przez  innych  ludzi.
Owszem, przez papieża, kapłana, przez katechetę. Zaś w zwykły,
codzienny  sposób,  zwraca  się  do  nas  głosem  osób  nam
najbliższych:  głosem  matki,  ojca,  małżonka,  dziecka.
Małżeństwo, rodzina to środowiska najbardziej umiłowane przez
Boga, środowiska, w których każdy dzień słychać Boży głos.
Więc nie dziwi nas to, że pierwszy wielki cud zdarzył się na
weselu,  w  środowisku  małżeńskim.  A  dokonał  się  poprzez
posłuszeństwo  słowu  Bożemu.  Matka  Najświętsza,  obecna  na
weselu  w  Kanie,  uczy  nas  i  gorąco  zachęca  do  tego
posłuszeństwa:  Zróbcie  wszystko,  cokolwiek  wam  powie.  Ci,
którzy posłuchali słów Chrystusa nie pożałowali tego. Cała
nasza życiowa mądrość i roztropność polega na tym, abyśmy
starali się rozeznawać, które poruszenia w nas pochodzą od
Boga, a które od Niego nie pochodzą. Wiele naszych porażek i
klęsk życiowych bierze się z tego, że źle rozeznajemy albo z
tego, że znając wolę Bożą, wyrażaną przez innych, poznaną w
nauce  Ewangelii,  nie  idziemy  za  tym,  co  mówi  Pan  Jezus.
Maryjo, nasza najdroższa Matko, pomóż nam czynić to, co mówi
do nas Twój Syn.
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